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نوسازی 300 تاکسی؛ خروج 300 تاکسی فرسوده در اصفهان
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری اصفهان در شصت و نهمین نشست خبری »سه شنبه ها با رسانه« خبر داد

مدیرعامل ســازمان مدیریــت و نظارت بر 
تاکســیرانی شــهرداری اصفهان گفت: روند 
نوسازی تاکسی ها در شهر اصفهان نسبت به 
جمعیت در کشور اول اســت که امیدواریم تا 
پایان ســال بتوانیم 1000 تاکسی را نوسازی 
کرده و عمر ناوگان را به زیر هفت سال برسانیم.

هادی منوچهری در شصت و نهمین نشست 
خبری "سه شنبه ها با رســانه" در گفتگوی 
آنلاین با رسانه ها با بیان اینکه در حال حاضر 
۲1 هزار تاکســی پلاک زرد، آژانس، بی سیم 
و سرویس مدرسه همچنین 1۸ هزار تاکسی 
آنلاین در سطح شــهر اصفهان به شهروندان 
سرویس دهی می کنند، اظهار کرد: تاکسی های 
بر خط سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان 
بین 15 تا ۲0 هزار خودرو شــناور اســت، در 
شرایط عادی سازمان تاکسیرانی بیش از 500 
هزار سفر موفق را در سطح شهر رقم می زند که 
به خاطر شیوع کرونا این رقم کاهش پیدا کرده 

و به حدود 350 هزار سفر رسیده است.
وی تصریح کرد: سازمان مدیریت و نظارت بر 
تاکسیرانی وظایفی مانند سفر ایمن، سریع و 
ارزان در حوزه ارائه خدمات بهتر به شهروندان 
دارد که مهمترین حوزه و وظیفه در سازمان 
تاکسیرانی اســت و امیدواریم با پیاده سازی 
طرح ها و برنامه ها که بخشی از آن پیاده سازی 

شده شرایط باز هم بهتر از قبل شود.

مدیرعامــل ســازمان مدیریت و نظــارت بر 
تاکسیرانی شهرداری اصفهان ادامه داد: مالکیت 
خودروهای سواری تاکسی در اختیار مالک است 
و تفاوت سازمان با سایر حوزه های حمل و نقلی 
در همین بخش است که سازمان تاکسیرانی را 
با هزاران مالک روبرو می کند، با این وجود هدف 

ما ارائه خدمت بهتر به شهروندان خواهد بود.
نوسازی 300 تاکسی؛ خروج 300 

تاکسی فرسوده
وی مهمترین وظیفه سازمان را نوسازی ناوگان 
ذکر کرد و افزود: البته این وظیفه بر عهده دولت 
اســت اما به دلیل مشــکلاتی که دولت دارد 
طرح های نوسازی متوقف شده است، اتفاقی 
که هم اکنون در شهرداری اصفهان رقم خورده 
ورود سازمان تاکســیرانی شهرداری اصفهان 
در بحث نوسازی ناوگان تاکسیرانی به صورت 
خودجوش و حمایتی از مهر 99 است. این طرح 
آغاز شده و از مهر و آبان امسال تاکنون حدود 
300 خودرو نو شده و 300 خودرو فرسوده از 

ناوگان خارج شده است.
منوچهری بــا بیان اینکه در بحث نوســازی، 
سازمان تاکسیرانی اصفهان در کشور پیشرو 
است، افزود: میزان نوسازی تاکسی ها در شهر 
اصفهان نسبت به جمعیت این شهر در کشور 
اول اســت که امیدواریم تا پایان سال بتوانیم 
1000 تاکسی را نوسازی کرده و عمر ناوگان را 
به زیر هفت سال برسانیم. انجام این مهم تأثیر 
بسزایی در موضوع کاهش آلایندگی ها و ارائه 

خدمات بهتر به شهروندان دارد.
وی اظهار امیدواری کرد با پیاده سازی این طرح 
و ادامه آن در سال های بعد که پیش بینی دو 
هزار خودرو است بتوان خدمات رسانی بهتری 

به شهروندان داشت.
وی تاکید کرد: واگذاری تاکســی های جدید 
با حمایت شهرداری و شورای شهر اصفهان و 
با ارائه تسهیلات وام برای هر تاکسی به مبلغ 
50 میلیون تومان )با سود چهار درصد( انجام 

می شود.
فعالیت حدود 150 تاکسی بی سیم 

بانوان در شهر
مدیرعامــل ســازمان مدیریت و نظــارت بر 
تاکسیرانی شهرداری اصفهان با اشاره به فعالیت 
تاکسی های بی ســیم بانوان در شهر، گفت: 
تاکسی بیســیم بانوان در جهت ارائه خدمات 
به مسافران بانو در شهر است. هم اکنون حدود 
کمتر از 150 تاکســی بی سیم بانوان در شهر 

فعالیت می کنند.
وی ادامه داد: به منظور گسترش این تاکسی ها 
به غیر از خودروی پراید سبزرنگ به ماشین های 
دیگری هم که از نظر ایمنی صلاحیت بیشتری 
دارند اجازه فعالیت داده می شود. شهروندانی 
هم که می خواهند از تاکســی بیسیم بانوان 
اســتفاده کنند بدانند این تاکسی ها زیر نظر 

شهرداری اصفهان فعالیت می کند.
منوچهری با بیان اینکه سرویس های مدرسه 
به عنوان مشــاغل پاره وقت معرفی می شوند، 

تاکید کرد: جدا از شرایط کرونا این تاکسی ها 
عملًا حدود 5 ماه در سال فعالیت ندارند و در 
واقع با شیوع کرونا نیز شاهد تعطیلی کار این 
دسته از رانندگان شده ایم، اقدامات لازم برای 
دریافت بسته های معیشــتی و تسهیلاتی و 
ارائه آن به این دسته از رانندگان در حال انجام 
است و امیدواریم بتوانیم ظرف دو ماه آینده این 
بسته های تسهیلاتی را به دست آنها برسانیم. 
همچنین 1۲00 بسته معیشتی بین رانندگانی 
که احساس می شد در مضیقه هستند توزیع 

شد.
پیش بینی تسهیلات متعدد برای 
حمایت از رانندگان تاکسی در 

شرایط کرونا
وی با اشاره به اقدامات سازمان تاکسیرانی برای 
جلوگیری از شیوع کرونا میان رانندگان و مردم، 
گفت: در این خصوص 7 هزار و 500 کاور جدا 
کننده و 35 هزار ماسک و 35 هزار دستکش 
به علاوه هزاران بروشــور آموزشی توزیع شده 
که جهت کنترل کرونا و کمــک به رانندگان 
ارائه شده اســت، همچنین ارائه یک وام شش 
میلیونی و تخفیف کارت شهری رانندگان در 
نظر گرفته شده است تا رانندگان با آسیب های 

مالی کمتری مواجه شوند.
مدیرعامــل ســازمان مدیریت و نظــارت بر 
تاکسیرانی شــهرداری اصفهان با بیان اینکه 
رانندگی تاکســی های اینترنتی شغلی شناور 
است، افزود: آمار رانندگان تاکسی های زردرنگ 

که در سطح شــهر اصفهان فعالیت می کنند 
بیش از دو هزار تاکسی از حدود 9 هزار تاکسی 
زرد رنگ است که به صورت اینترنتی فعالیت 

می کنند.
وی اضافه کرد: تاکسی های زرد رنگ در شرایط 
کرونا عملًا باید با سه مسافر حرکت کنند که با 
اجرا شدن مصوبه اخیر ستاد کرونا این مشکل 
تا حدودی برطرف شده است. با این وجود اگر 
مواردی را شهروندان مشاهده کردند که یک 
تاکسی بیش از این تعداد مسافر سوار می کند 
یا با معطلی بیش از حد مواجه شدند خوشحال 

می شویم شنونده شکایات آنها باشیم.
آمار پایین ابتلای رانندگان تاکسی 

به کرونا در اصفهان
وی اقدامات فرهنگی را از دیگر اقدامات سازمان 
تاکسیرانی ذکر کرد و با بیان اینکه بیش از 500 

میلیون تومان اعتبار بــرای اجرای پروژه های 
فرهنگی تاکسیرانی در نظر گرفته شده است، 
افــزود: بخش هایــی از اقدامــات فرهنگی از 
سال های گذشته انجام شده که کمک زیادی 
به بالا رفتن فرهنگ در سطح شهر در این حوزه 
کرده اســت؛ هم اکنون مراجعه به سازمان به 
شــدت کاهش پیدا کرده و بیش از 75 درصد 
فعالیت های سازمان برون سپاری شده است. 
منوچهری با اشــاره به تعــداد کرونایی های 
رانندگان تاکسی شــهر اصفهان، اضافه کرد: 
تعداد رانندگان تاکسی که در اصفهان به کرونا 
مبتلا شده اند بســیار ناچیز بوده است. یکی 
از دلایل آن هم این اســت کــه اصفهان جزو 
شهرهایی بود که رانندگان آن از ابتدای شیوع 
 کرونا به درستی از ماسک و از کاور جدا کننده

 استفاده کردند.

اصفهان
Esfahan

مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی 
اصفهان خبر داد

افزایش کشت گلخانه ای راهکار 
توسعه کشاورزی استان

مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 
گفت: افزایش کشــت گلخانه ای راهکاری مناسب 
برای توسعه و بهبود تولید در کشــاورزی اصفهان و 
تحقق جهش تولید است. احمدرضا رییس زاده افزود: 
مناطق مختلف این اســتان قابلیــت افزایش تعداد 
گلخانه ها و گسترش این صنعت را دارد و تجربه نشان 
داده می توانیم با حمایت بیشتر از بخش خصوصی به 

این مهم برسیم.
وی اضافه کرد: کاهش منابع آبی کشاورزی در استان 
از جمله مهم ترین دلایلی است که توسعه بیشتر کشت 
گلخانه ای را گوشــزد می کند، از سوی دیگر کیفیت 
بالای محصولات تولیدی در این شــیوه، بهره وری و 

افزایش مشتریان را به همراه خواهد داشت.
وی با اشــاره به وجود افزون بر ۲ هزار هکتار گلخانه 
در استان اصفهان تصریح کرد: یکی از مزایای کشت 
گلخانه ای، استحصال محصولات در ایام مختلف سال 
و با شرایط آب و هوایی متنوع است و همین امر اشتغال 

دائم را هم به دنبال خواهد داشت.
مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 
ادامه داد: در سال های اخیر با رشد قابل توجه صنعت 
کشــت گلخانه ای رو به رو بودیم بطوریکه در ســال 
زراعی 93-9۲، افزون بر 17۸ هزار تنُ انواع محصولات 
گلخانه ای در استان برداشت شــد و این رقم در سال 

زراعی قبل به 301 هزار و ۶31 تنُ رسید.
رییس زاده با اشــاره به بیش از 1۲3 هزار تنُ افزایش 
تولید اضافه کرد: خیار، گوجه، فلفل دلمه ای رنگی، 
بادمجان، توت فرنگی، ســبزی برگــی و غده ای و 
همچنین گل زینتــی، تولیدات گلخانــه ای در این 
منطقه را تشکیل می دهد. مدیر امور باغبانی سازمان 
جهاد کشاورزی اصفهان، برنامه ریزی مناسب، ارائه 
تسهیلات و مشارکت بیشــتر بخش خصوصی را از 
دلایل افزایش تولید محصولات گلخانه ای در استان 
دانست و خاطرنشان کرد: برنامه های حمایتی این نهاد 
برای گسترش گلخانه ها در سطح استان ادامه خواهد 
یافت. رییس زاده اظهارداشــت: توسعه این صنعت 
نقش شایانی در افزایش صادرات به دیگر کشورها و در 
جهش تولید در سالجاری و بهبود وضعیت اقتصادی 
در سال های آینده ایفا می کند. مجموع اراضی زراعی 
اســتان اصفهان حدود ۴۸۶ هزار هکتار است که در 
سال های طبیعی از حیث بارندگی حدود 70 درصد آن 
به کشت محصولات زراعی مانند انواع غلات، حبوبات 
و محصولات علوفه ای، جالیزی و انواع سبزی و صیفی 
و گیاهان زینتی اختصاص می یابد و تولید ســالانه 
محصولات زراعی استان در شرایط عادی حدود چهار 

میلیون و پانصد هزار تنُ برآورد می شود.
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مشاوررییس شهرک علمی وتحقیقاتی اصفهان درباره اعتبارات در بودجه ۱۴۰۰

نگاه ویژه به پارک های علم و فناوری ضروری است

ایرنا: مشاور رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: نگاه ویژه به اعتبارات پارک های علم 
و فناوری در لایحه بودجه سال 1۴00 ضروری است و رشد بودجه این مراکز باید متناسب با نقش 
آن در روند توسعه کشور باشد. حسن خاکباز افزود: سرمایه گذاری بر روی پارک های علم و فناوری 
و شرکت های دانش بنیان در سال های اخیر اثرگذاری خود را بویژه در شرایط دشوار تحریم های 
اقتصادی اثبات کرد و لازم است برای حفظ روند توسعه فناوری کشور، اعتبارات پارک های علم و 

فناوری نیز از رشدی متناسب برخوردار شود. وی با تاکید بر اینکه امید است این موضوع از طریق نگاه 
ویژه مجلس شورای اسلامی و همراهی دولت که در سال جاری بر جهش تولید محصولات و خدمات 
دانش بنیان متمرکز شدند، تحقق یابد، اظهار داشت: در بند ۲ - 5 سیاست های کلی علم و فناوری 
که از سوی رهبر معظم انقلاب ابلاغ شد بر حمایت از تأسیس و توسعه شهرک ها و پارک های علم و 
فناوری تاکید شده است. خاکباز اضافه کرد: همچنین در بند ۲ سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی، 

پیشتازی اقتصاد دانش بنیان، ساماندهی نظام ملی نوآوری به منظور ارتقای جایگاه جهانی کشور و 
افزایش سهم تولید و صادرات محصولات و خدمات دانش بنیان و دستیابی به رتبه نخست اقتصاد 
دانش بنیان در منطقه هدف گذاری شد که این مهم با نگاه ویژه دولت و مجلس به نهادهای علمی و 
فناوری محقق خواهد شد. وی با بیان اینکه شرکت های دانش بنیان در سال های اخیر با تلاش وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری، معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و صندوق نوآوری و شکوفایی، 
نقش مهمی در رشد اقتصادی و ایجاد اشتغال دانش آموختگان دانشگاهی ایفا کردند، تصریح کرد: 
این شرکت های خصوصی در رفع نیازهای فناورانه کشور بویژه در شرایط تحریم اقتصادی اثرگذار 
بودند که در یک سال اخیر با نقش آفرینی برای مقابله با همه گیری بیماری کووید 19 از طریق تأمین 

مواد و تجهیزات حوزه سلامت، نمود بیشتری داشت.
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